



AL AMAL AL MUMAYEZ TECH. CONT. LLC
Security and Surveillance Equipment Installing & Maintenance

**COMPANY
PROFILE**



AL AMAL
AL MUMAYEZ LLC

Established in 2015, AL AMAL AL MUMAYEZ TECH. CONT. LLC has successfully been attending to the UAE market for more than 05 years now. Relishing a vast customer base on board, AAAM is fully equipped with Degree holder Engineers membership along with certified & insured technicians who have state-of-the-art technology up to date with latest skills in CCTV installation field added to that hands-on industry experience to handle even the most intricate jobs for CCTV services in Sharjah. With one of the most comprehensive and diversified portfolios of CCTV services and solutions in the industry, including maintenance, installation and repairing of all kinds of CCTV services company in UAE to provide services for corporate, commercial as well as residential clients in the region.

منذ تأسيسها في عام 2015، العمل المميز للمقاولات الفنية ذم مر أتمت أكثر من 5 سنوات في الامارات العربية المتحدة. متمتعة بقاعدة واسعة من العملاء، وجميع موظفي العمل المميز من المهندسين أصحاب الشهادات اضافة الى فنيين متخصصين ومؤهلين على مستوى عال ولديهم الخبرة العملية الكافية في المجال للتعامل مع أكثر الحالات تعقيداً، بما في ذلك الصيانة والتركيب والاصلاح لكافة انواع أنظمة المراقبة في الامارات العربية المتحدة ولكافة مجالات الأنشطة التجارية والسكنية .

OUR MISSION & VISION

Our mission is to provide design, installation and maintenance of Real-time security system protection 24/7 (CCTV, HDCCTV & IP).

Al Amal Al Mumayez aims to be the premier CCTV service company that offers quality, value, and customer satisfaction, setting high unmatched standards for all service providers.

مهمتنا و رؤيتنا

مهمتنا تصميم وتركيب وصيانة أنظمة الأمن وكاميرات المراقبة على مدار الساعة 24/7 (CCTV, HDCCTV & IP)

العمل المميز لمقاولات تركيب وصيانة وحدات المراقبة تهدف لأن تكون الأفضل في مجال أنظمة الحماية والمراقبة وتسعى لأن تقدم الجودة مع القيمة و هدفنا وهو سرور العملاء ورضاهم.



ABOUT US

We provide surveillance systems that gives 24/7 protection and the best protection that enables you to feel secure in your premise. Design plans and locations for installing cameras using AutoCAD in line with the critical infrastructure security technical guideline. Our design team suggests the best viable solutions according to the requirements of the premises. We provide also outdoor & indoor installation services. All our services comply with the conditions, regulations and standards of Sharjah police.

We know the value of customer and their relation with us so we used to maintain our contact through our customer for regular inspection of services that we had provide already. Our technicians are fully trained licensed, well equipped and also certified by Sharjah police in this way we also take care of our customer and provide comfort and safe zone with trust and happiness.

معلومات عنا

نوفر خدمات تركيب وصيانة كاميرات المراقبة على مدار الساعة 24/7، وأفضل حماية تمكن من الشعور بالأمان. تصميم مخططات وأماكن تركيب الكاميرات باستخدام برنامج الـ AutoCAD وبما يتوافق مع الدليل الفني لتأمين المنشآت الحيوية. يقترح فريق التصميم لدينا أفضل الحلول القابلة للتطبيق وفقاً لمتطلبات المبنى. جميع خدماتنا تتوافق مع شروط وأنظمة ومعايير شرطة الشارقة.

نوفر خدمات تركيب وصيانة كاميرات المراقبة على مدار الساعة 24/7، جميع خدماتنا تتوافق مع شروط وأنظمة ومعايير شرطة الشارقة. جميع الفنيين لدينا على قدر عالي من التأهيل ومزودين بأحدث المعدات ومعتمدين من قبل شرطة الشارقة. وبهذا نحن نعتني بعملائنا ونوفر الراحة والملاذ الأمن بثقة وسعادة.



OUR SERVICES

خدماتنا



CCTV Services

We are one of the leading organization to offer our precious clients an excellent quality of CCTV camera installation & maintenance services. These services are carried out by experts who employ the best grade tools and advanced techniques.

خدمات أنظمة المراقبة

نحن إحدى المؤسسات الرائدة في مجال أنظمة كاميرات المراقبة ونحرص على تقديم أفضل جودة لعملائنا المميزين من تركيب وصيانة كاميرات الـ CCTV، يتم تقديم هذه الخدمات من قبل فريق عمل مكون من ذوي خبرة والذين يحرصون على استخدام أفضل أنواع الأدوات والتقنيات المتقدمة.



CCTV Installation

We provide design, installation of Real-time security system protection 24/7 (CCTV, HDCCTV & IP). All our services comply with the conditions, regulations and standards of Sharjah police.

تركيب أنظمة كاميرات المراقبة

نوفر خدمات تركيب وصيانة كاميرات المراقبة على مدار الساعة 24/7، جميع خدماتنا تتوافق مع شروط وأنظمة ومعايير شرطة الشارقة.



CCTV Maintenance

With years of experience in this area, we are expert to offer CCTV Maintenance Services to our esteemed clients. Our maintenance services are completed by talented professionals who employ advance technology.

صيانة أنظمة المراقبة

بسنواتنا الطويلة من الخبرة، نقدم لعملائنا الاعزاء خدمات صيانة أنظمة المراقبة، والتي يتم اتمامها من قبل مختصين محترفين وعلى قدر عالي من التأهيل



Thermal Detection Camera

By utilizing the talents of our skilled professionals and creative workers, we are engaged in offering Thermal Detection Cameras for the clients. Our team of experienced professionals are specialized in offering thermal detection cameras to meet the needs of our current situation.

كاميرات الرصد الحراري

بتوظيف مواهب خرائثنا المختصين، نقدم لعملائنا تركيب كاميرات الرصد الحراري، والتي يختص فريق خرائثنا بتركيبها بما يتلائم مع احتياجات وقتنا الحالي



CCTV & Security Systems

We at Al Amal Al Mumayez deal with the security needs of our customers. The company specializes in CCTV surveillance, intercom, access control system, time and attendance systems, gate barriers, biometric readers, intrusion alarm systems etc.

أنظمة كاميرات المراقبة والحماية

نحن في العمل المميز نتعامل مع احتياجات الأمان لعملائنا، شركتنا متخصصة في مجال أنظمة المراقبة (CCTV CAMERAS)، أنظمة التحكم في الدخول، أنظمة الاتصال الداخلي، أنظمة تسجيل الحضور والبصمة، القوارير الحيوية، أنظمة الإنذار الخ ...



Smart Home Solutions

We design total home and business security systems tailored to the needs of your home and family. Our smart home solutions help you control lighting, security, temperature, drapes, Audio Visual equipment' s etc from virtually anywhere, in or out of the home.

حلول المنزل الذكي

نقوم بتصميم أنظمة الحماية والأمان للمنازل بما يتناسب مع متطلبات العميل، حلول المنازل الذكية لدينا تساعد على التحكم في الاضاءة، الحرارة، الستائر، أنظمة الصوت وأنظمة الامان والكثير غير ذلك من أي مكان في العالم.





Annual Maintenance Contracts (AMC)

Backed by our rich industry experience, we are engaged in delivering Annual Maintenance Contracts services to our valued clients. We offer these services to various organizations and shops for network maintenance on an annual contract basis.

عقود صيانة سنوية

تراكم خبراتنا في مجال أنظمة الأمن والحماية تجعلنا الأفضل في تقديم عقود صيانة أنظمة الأمان وكاميرات المراقبة السنوية لعملائنا المميزين. كما نقدم عقود صيانة الشبكات السنوية للمحال والمؤسسات المتنوعة.



معتمدين من قبل



القيادة العامة لشرطة الشارقة

WE ARE CERTIFIED BY SHARJAH POLICE

Almumayez is a team of highly experienced professionals providing high-level security, retail security solutions, building automation, home automation, audio visual systems, IT, telecommunications, ICT and other low voltage systems for commercial, government and industrial sectors. We are committed to deliver the strategic design and seamless implementation of innovative and excellent technical security systems, delivering them within budget and meeting deadlines.

يتكون فريق عمل المميز لمقاولات وتركيب أنظمة الحماية من مجموعة من الخبراء والذين يقومون بتركيب معدات عالية الجودة ، أتمتة المباني ، حلول المنازل الذكية ، الأنظمة الصوتية والمرئية للمنازل ، حلول الشبكات والاتصالات وذلك للفعاليات التجارية ، الحكومية ، الصناعية. ونتميز بأننا ملتزمون بتقديم التصميم الاستراتيجي والتنفيذ السلس لأنظمة الأمان التقنية المتكاملة والممتازة ، وتقديمها في حدود الميزانية والوفاء بالمواعيد النهائية.





AL AMAL AL MUMAYEZ TECH. CONT. LLC
Security and Surveillance Equipment Installing & Maintenance



050 2786221
050 8502505



alamalalmumayez



info@almumayezac.com



AlAmalAlMumayez



P.O.Box: 13010
Sharjah, U.A.E.



www.almumayezac.com